

DP World – Sokhna ports is committed to providing a safe working environment for all employees, contractors and visitors, and is committed to the health and wellbeing of all.

DP World – Sokhna shall not permit any employee or contractor to endanger the life of any person by risk of fire caused by smoking or destruction of client or company properties.

Based on the above, DP World – Sokhna maintains a smoke-and tobacco-free work environment. No smoking or other use of tobacco products (including, but not limited to, cigarettes, pipes, cigars) is permitted in any part of the building, locations or in vehicles owned, rented by the Company.

Employees may smoke in designated areas during breaks. When smoking or otherwise using tobacco or similar products outside, do not leave cigarette butts or other traces of litter or tobacco use on the ground or anywhere else. Dispose of any litter properly in the receptacles provided for that purpose.

All employees are expected to abide by this policy in all respects while at work, whether on company premises, at company site, or while in transit between work locations or assignments, as well as while the employee is off duty, if the employee is on company premises or in vehicles owned, leased, or rented by the company.

DP World – Sokhna retains the right to observe normal disciplinary procedures for dealing with employees who do not comply with this policy

Non-compliance cases shall be considered as breach to the labor law and this policy as well and shall be treated as per company internal policy and labor law Book number 12, clause number 25 of the disciplinary action list.

This policy will be regularly reviewed to ensure it is meeting its purpose and that is being consistently applied.

Ajay Singh

Chief Executive Officer  
March 2018

تلتزم شركة موانئ دبي العالمية – السخنة بتوفير بيئة عمل آمنة للعاملين، المقاولين و الزائرين كما تبدي التزامها التام تجاه الحفاظ على سلامة الجميع.

شركة موانئ دبي العالمية – السخنة لن تسمح على الإطلاق لأى من العاملين أو المقاولين بتعرض حياة أى شخص لخطر الحريق الناتج عن التدخين أو تدمير ممتلكات العميل أو الشركة.

وبناء على ما سبق فإن شركة موانئ دبي العالمية - السخنة تحافظ على بيئة عمل خالية من التدخين والتبغ ولا يسمح بالتدخين أو إستخدام منتجات التبغ بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر (السجائر أو الغليون أو السيجار) في أي من المباني أو المواقع أو المعدات أو السيارات المملوكة أو المستأجرة من قبل الشركة.

ويجوز للموظفين التدخين في المناطق المخصصة أثناء فترات الراحة وعند التدخين أو استخدام التبغ أو المنتجات المماثلة في الخارج لا يجوز ترك أعقاب السجائر أو أى آثار أخرى ناتجة لإستخدام التبغ على الأرض أو في أي مكان آخر ويجب التخلص منها بشكل صحيح في الأوعية المخصصة لهذا الغرض.

ومن المتوقع أن يلتزم جميع الموظفين بهذه السياسة من جميع النواحي أثناء العمل سواء في مقر الشركة أو في مواقعها أو أثناء الإنتقال بين مواقع العمل أو المهام فضلا عن إذا كان الموظف خارج الخدمة ولكن في مكان العمل أو في السيارات المملوكة أو المستأجرة من قبل الشركة.

موانئ دبي العالمية - السخنة تحتفظ بالحق في مراقبة الإجراءات الإنضباطية العادية للتعامل مع الموظفين الذين لا يمتثلون لهذه السياسة.

وتعتبر حالات عدم الامتثال خرقا لقانون العمل وهذه السياسة أيضا وتعامل وفقا لسياسة الشركة الداخلية وقانون العمل الكتاب رقم ١٢، البند رقم ٢٥ من لائحة الجزاءات.

سيتم مراجعة هذه السياسة بشكل دوري لضمان تنفيذها و تحقيق الغرض منها.

أجاي سينج  
المدير التنفيذي  
مارس ٢٠١٨